
Protokoll styrelsemöte Krokek IF 4/5 2020 

Närvarande: Margareta Swartz, Magnus Dahlin, Mats Amlé, Tommy Olofsson, Christoffer 

Borgsjö, Kristina Hellsvik 

Ej närvarande: Stefan Dahlberg, Rickard Ljungdahl, Solvieg Almqvist, Niclas Bodén 

Sekreterare: Kristina Hellsvik 

 

1. Ordförande förklarar mötet för öppnat. 

 

2. Föregående protokoll gicks igenom. Emelie Påhlman har tackat ja till att ansvara för 

föreningen sociala kanaler.  

 

3. Båda gräsklipparna är på plats efter inbrottet.  

Mail har gått ut om västar, konor, reservdressar. Det är inte ok att ledarna tar västar, konor 

mm till egna laget. Styrelsen följer upp att de hörsammas.  

4. Föreningen likviditet är stabil och ekonomin i god ordning.  Efter minskade inkomster pga 

Corona har alla inköp stoppats, med undantag av det som krävs för miniminivå avseende 

skötsel och underhåll.  

 136 medlems- och terminsfakturor har förfallit. Magnus skickar ut till ledarna om att 

påminna om betalning.  

Margareta har skrivit ihop en ansökan för idrottslyftet. Det är uppdelat i två 

prioriteringsgrupper utifrån rekommendation.  Går upp för behandling på onsdag 6/5.  

Sponsoravtal med ERA är klart för 1 år på hallen. Ska bli fortsatta diskussioner.  

Sponsoravtal med Bolist är klart för 2 år.  

Förhandlingar pågår med COOP. 

Vi behöver bygga värde kring sponsringspaket. Flera förslag kom upp, exempelvis skulle vi 

kunna namnge planerna efter sponsorerna? Ett separat möte för sponsring blir inom kort 

med Magnus, Totte och Mats.   

5. Tveksamt om vi kan genomföra Kolmården Cupen. Vi vet inte hur vi ska kunna ordna med 

inkvarteringen. Kan man tänka sig att köra ett annorlunda koncept? Kan man köra endagar? 

Cupgruppen har bett att få träffa styrelsen nästa vecka för att diskutera. Margareta 

återkommer med dag.  Efter revideringen av budgeten räknar vi med att klara året utan 

inkomsterna från cupen. 

 

6. Information ut till lagen från Erik efterfrågas. Info om C-utbildning, Ordning och Reda, mm. 

Margareta pratar med Erik. Totte erbjuder sig att vara bollplank avseende upplägg. Möten 

kommer att ske med ledarna i mindre grupper och minst en ledamot från styrelsen skall 

deltaga. Dessa möten ersätter det inplanerade ledarmötet den 27/5. 

7.   Margareta har påmint de som inte har lämnat in från belastningsregistret 



8.    En befattningsbeskrivning ska finnas för ansvarig för sociala medier.  

9.   Nästa möte är 8/6 kl 18:30 

10.  Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

  

 


